
Beseda nagrajenih krvodajalcev
Na proslavt ob obletnlcl prostovoljnega, brez-

plačnega in anonlmnega krvodajalstva Je bilo po-
deljenlh tudi prece) priznanj. Dobilo Jlh je 33 organi-
zacij združenega dela In druglh ustanov, 21 organi-
zatorjev krvodajalstva In 180 posameznlkov-krvo-
dajalcev.

kartonažna tovarna Ljub-
ljana (temeljna organizacija
na območju Centra) je v teh
letih vellko prispevala k
uspehu krvodajalstva v naši
občini. V imenu te organiza-
cije je priznanje prejel Ivo
Vulič-Dermota, kije tudi or-
ganizator krvodajalstva in je
sam daroval kri že 58-krat.

»Organizator krvodajal-
stva sem že osmo leto,« je
dejal, »in nameravam ostati
tudi še vnaprej, čeprav mi
poteče mandat predsednika
sindikalne konference v toz-
du. V vseh treh tozdih naše-
ga kolektiva imamo registri-
ranih več kot 400 kprpdajal-
cev, ki so darovali kri vsaj
enkrat. Vselej pa imamo na
akdjah več kot 100 delav-
cev. Akcijo opravimo vdveh
ali treh dneh, da biproizvod-
nja kar najmanj trpela. Zelo
dobro se dogovarjamo z
vodstvom, tako da ima vsak

delavec ob odvzemu krvi
prosti dan, proizvodnja pa
teče kljub temu nemoteno.
Kljub velikemu številu kr-
vodajalcev v naši občini nas
je še vedno premalo. Zato bi
moral vsak delavec phpelja-
ti še svojega sodelavca in
število bi se podvojilo.«

Zdravko Zupan je prejel
odlikovanje za uspešno delo
na področju organiziranja
krvodajalskih akcij y Ljub-
Ijanski banki-Gospodarski
banki. Poleg obilice delov-
nih obveznosti in predsedo-
vanja vrepubliškem odboru
sindikata finančnih delav-
cev že štiri leta uspešno or-
ganizira krvodajalske akcije,
^icer pa je tudi sam krvoda-
jalec. Kri je daroval že 34-
krat. »Pred leti sem bilpred-
sednik konference sindika-
ta. Med drugim smo si zadali
za nalogo tudi povečanje
števila krvodajalcev. Vsako

leto imamo okoli 100 krvo-
dajalcev, kar pa je po moji
oceni še vedno premalo. Mo-
ralo bi jih biti vsaj še 50, da
bi tako dosegli 10 odstotno
udeležbo glede na število za-

poslenih. Pri tem so velike
težave. Narava dela v banki
je namreč takšna, da ne do-
pušča odsotnosti večjega
števila ljudi«.

Posebna priznanja je pre-
jelo kar 180 posameznikov,
ki so darovali kri petindvaj-
setkrat ali večkrat. Edo
Cvelbar, je daroval kri že 41-
krat. »Med krvodajalce sem
stopil že z 181eti vpomorski
šoli v Piranu. Sem popolno-
ma zdravin ne vem, zakaj ne
bi na ta način pomagal še
drugim. Poleg tega se po
odvzemu krvi tudi dobro po-
čutim in res ne pomnim,
kdaj sem bil zadnjikrat bo-
lan. Naloga nas starih krvo-
dajalcev pa je tudi, da spod-
bujamo še druge, mlajše k
dajanju krvi. Kot krvodaja-
lec sem prejel že mnogo
priznanj.«
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